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Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs 
Brukshundklubb 2022-07-05 via Zoom kl 19.00-19.45 
 
Närvarande:  Maria Näslund, Eva Paulin, Josefine Hansson, Åsa Loodin, Christin Olsson 

Sjölin  
Ej närvarande: Annika Ahlqvist, Jessica Bengtsson, Anna Svensson, Helen Larsson 
 
§ 1. Mötets öppnande 

Vice ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Då flera ledamöter inte närvarar går Åsa Loodin och Christin Olsson Sjölin upp som 
ordinarie ledamöter. 

 
§ 2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3. Val av justerare 
 Josefine Hansson valdes till justerare. 
 
§ 4. Föregående mötes protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2022-06-07 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. Protokollsuppföljning 
Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten: 

• Belysningen på planen kommer att åtgärdas av elektriker så snart det är möjligt. 

• Frågan om rutiner för utlämning av nycklar har bordlagts till kommande möte. 

• Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av 
tävlingsboden, vilket Anna Svensson har uppdragits att ordna.  

• Eva Paulin och Maria Näslund har uppdragits att initiera och planera ett 
arbetsgruppsmöte, som ska behandla frågan om det kan vara aktuellt att hägna in 
agilityplanen. Mötet har föreslagits att skjutas fram till senare under året.  

• Beslutades att avvakta lite med alternativ till utbildare avseende Casper, vår HLR-
docka hund.  
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• Förslag har inkommit om att vända sig till distriktets föreningscoacher för 
gemensam styrelseutbildning, som alternativ till Studiefrämjandet. Då distriktet 
avser att besöka alla lokalklubbar under året, beslutades att avvakta tills det blir 
aktuellt och lyfta frågan med dem inför det mötet.  

• Jessica Bengtsson har uppdragits att kontakta ansvariga personer för de båda 
rallylydnadsgrupperna angående tömning av de andra soptunnorna, som inte 
Agilitygruppen redan ansvarar för. 

• Annika Ahlqvist har skickat nya avtalsförslag till avtalsinstruktörerna för 
synpunkter.  

• De gamla fönstren som är uppställda utanför klubbstugan behöver forslas bort.  

• Konto har ordnats på Jula så att Annika Ahlqvist, Josefine Hansson, Eva Paulin, 
Annika Wuolo och Belinda Rubin har behörighet att handla i butiken i Eslöv och 
få kostnaderna fakturerade till klubben. Kreditgränsen är 10 000 kr. 

• Kraftringen har bytt mätaren som de fått fullmakt att ordna med elektriker. De har 
dock inte inkommit med prisförslag, men inte heller fakturerat än.  

• Annika Ahlqvist och Josefine Hansson har uppdragits att fakturera distriktet för 
funktionärsutbildningar upp till 10 000 kr som lokalklubben har betalat under 
första halvåret i år, det vill säga tävlingssekreterarutbildningarna.  

• På kommande möte behöver vi förbereda för fixardagen, som på medlemsmötet 
preliminärt planerades till lördagen den 3 september. 
 

§ 6. Ekonomisk rapport 

• På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 268 278 kr. 

• Klubben hade vid dagen för mötet totalt 417 medlemmar. 
 

§ 7.  In- och utgående skrivelser 
Inkom 2022-07-03: Information om ”Klubbappen”, en app som skickar ut notiser om 
aktiviteter och andra nyheter från klubben direkt i telefonen. Styrelsen bedömde att det 
inte är aktuellt för oss i nuläget. 

 
§ 8.  Rapporter från verksamhetsgrupper 

• Agility 
Christin Olsson Sjölin har ställt frågan till ett par personer de som tränar agility på 
klubben om att utses som ansvarig/sammankallande för gruppen, men det var 
ingen av dessa om var intresserade. Det finns ytterligare någon person att tillfråga.  

• Bruks- och lydnad 
Startrevolver samt patroner har införskaffats inför söktävlingen i september. Efter 
kontakt med vapenhandläggare på Polisen framkom att vi inte behövde göra någon 
licensanmälan, eftersom klubbar som är anslutna till Svenska Brukshundklubben 
enligt vapenförordningen inte behöver ha tillstånd för innehav av start- eller 
signalvapen. 
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• Rallylydnad 
Rallylydnadsgruppen som tränar onsdagar kl 18 kommer eventuellt att ha lite 
semesteruppehåll. 
 

§ 9. Verksamhetsplan 
 Provkurs ska hållas i Hoopers, för att kunna anordna en ny typ av kurs på klubben.  
 

§ 10. Övrigt  
Information om baromenterresultat ska samlas in för hela första halvåret i alla grenar 
(förutom agility, där resultaten hämtas av barometeransvariga). Christine Olsson 
Sjölin och Maria Näslund uppdrogs att inkomma med textförslag respektive publicera 
informationen på klubbens facebooksida.  
 

§ 11. Mötet avslutas  
Vice ordföranden tackade och mötet avslutades.  
Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 2 augusti kl 19.00. 

 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
             
 Eva Paulin      Maria Näslund 
 (Sekreterare)      (Ordförande) 
 
 
 Justeras av:  
 
 
 
      

Josefine Hansson       


